
 

Notat 2024, sosial infrastruktur på Brekkåsen  
 
Det kommer frem av kvalitetsmeldingen 2021 at Brekkåsen/Gimse har god kapasitet når det gjelder 
barnehage.  
 
I prognosene for Trondheimsregionen er det anslått en tilvekst innenfor planområdet på til sammen 
526 boenheter (boligreserve 8.9.2023). 202 av disse boenhetene vil tilhøre skolekretsen Gimse, og 
324 vil tilhøre skolekretsen Brekkåsen.  
 
Når det gjelder Gimse skole tilsier de nyeste prognosene fra Trondheimsregionen (3.10.2023) at det i 
en kort periode fram mot 2025 elevtall tett opp mot 90 % kapasitet, deretter vil elevtallet synke og 
ligge godt under 90 % frem mot 2045 før det vil stige igjen. Elevtallet vil ligge under 90 % kapasitet i 
hele perioden (år 2023 til år 2059). Det er ikke utvidelsesmuligheter på skolen. I planforslaget er det 
lagt inn 235 boenheter innenfor skolekretsen Gimse barneskole, og det vil da være et noe høyere 
anslag enn det som er lagt inn i prognosene for Trondheimsregionen (33 flere boenheter). Til tross 
for en økning i antall boenheter i planforslaget sammenlignet med prognosene i 
Trondheimsregionene, vurderes det at kapasiteten på Gimse skole vil være tilstrekkelig i hele 
perioden.  
 
Når det gjelder Brekkåsen skole kan elevtallet overstige 90 % kapasitet i 2041, og dette kan vare frem 
til 2055. Derimot tilsier de nyeste prognosene fra Trondheimsregionen (3.10.2023) at elevtallet ikke 
vil overstige maksimumskapasitet frem mot 2059. Videre, foreslås det 233 boenheter som vil tilhøre 
skolekretsen Brekkåsen, og dette ligger noe over anslaget i prognosene for Trondheimsregionen (14 
flere boenheter). Det kan også påpekes at Brekkåsen skole kan øke makskapasitet fra 200 til 400 
elever med tilbygg ifølge utredning gjennomført i 2014.  
 

Når det gjelder Gimse ungdomsskole tilsier de nyeste prognosene fra Trondheimsregionen 

(3.10.2023) at elevtallet vil overstige makskapasitet i 2025, og at dette vil holde seg frem mot 2032. I 

perioden 2033-2046 vil elevtallet være marginalt mindre enn makskapasitet, mens elevtallet vil 

overstige makskapasitet noe i perioden 2047-2059. Muligheten for å utvide kapasiteten er tidligere 

utredet, og viser at dette kan gjennomføres.  

Det påpekes at det foreslås noe større antall boenheter (564-634) i planområdet enn det som ligger 

inne i Trondheimsregionen (527). Det bør legges inn krav om at sosial infrastruktur utredes i 

forbindelse med detaljregulering slik at dette er sikret ved boligbygging. 


